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PREDČASNI VOLILNI KONGRES SLOVENSKE LJUDSKE STRANKE BO V SOBOTO, 16. MAJA 2009, V 
KRŠKEM. 

V tem izvodu si lahko preberete: 
 NAPOVEDNIK SLS DOGODKOV ZA AKTUALNI TEDEN (od 6. aprila 2009 do 9. aprila 2009) 
 OZVALDU TUČIČU V SLOVO 
 SLS O NAJ NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 SLS O NAJ ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH IN EVROPSKI UNIJI V PRETEKLEM TEDNU 
 SLS O NAJ EKONOMSKO GOSPODARSKIH TEMAH TEDNA 
 SLS O DOGAJANJU NA NIVOJU MESTNIH, OBČINSKIH IN REGIONALNIH ODBOROV SLS 
 SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
 NAJ LJUDSKE TEDNA 

 
NAPOVEDNIK SLS DOGODKOV ZA AKTUALNI TEDEN (od 6. aprila 2009 do 9. aprila 
2009) 
 
TOREK, 7. april 2009:  

 ob 10. uri seja Izvršilnega odbora Zveze upokojencev pri SLS 
 ob 12. uri 24. seja Komisije Državnega sveta RS za državno ureditev, katere člana sta državna 

svetnika SLS Darko Fras in Jože Slivšek  
 ob 14. uri 3. redna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega 

član je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 14. uri 5. redna seja Odbora DZ RS za kulturo, šolstvo, šport in mladino, katerega član je 

poslanec SLS Janez Ribič 
 ob 14. uri 20. seja Komisije Državnega sveta RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, 

katere predsednik je državni svetnik SLS Darko Fras in član državni svetnik SLS Cvetko Zupančič  
 ob 18. uri seja Kluba znanstvenikov pri Mestnem odboru SLS Ljubljana 
 ob 18. uri seja Upravnega odbora SNZ pri SLS na sedežu stranke 
 ob 19. uri sestanek Regijskega odbora SLS Gorenjske in Zgornje Gorenjske v Naklem  

  
SREDA, 8. april 2009:  

 ob 9. uri 4. redna seja Komisije DZ RS za nadzor javnih financ, katere podpredsednik je poslanec 
SLS Janez Ribič 

 ob 9. uri 2. redna seja Odbora DZ RS za promet, katerega član je poslanec SLS Janez Ribič 
 ob 12. uri 1. nujna seja Komisije DZ RS za nadzor obveščevalnih in varnostnih služb, katere član 

je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 13. uri 3. redna seja Komisije DZ RS za nadzor obveščevalnih in varnostnih služb, katere član 

je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 14. uri 4. redna seja Odbora DZ RS za delo, družino, socialne zadeve in invalide, katerega 

člane je poslanec SLS Jakob Presečnik 
 na sedežu stranke seja UO SŽZ pri SLS 

 
ČETRTEK, 9. april 2009: 

 ob 9. uri 4. redna seja Komisije DZ RS po Zakonu o preprečevanju korupcije, katere član je 
poslanec SLS Gvido Kres  

 ob 9. uri 16. nujna seja Odbora DZ RS za zunanjo politiko, katerega član je poslanec SLS Jakob 
Presečnik 

 ob 14. uri 6. nujna seja Odbora DZ RS za delo, družino, socialne zadeve in invalide, katerega član 
je poslanec SLS Jakob Presečnik   
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OZVALDU TUČIČU V SLOVO 

 

 

V četrtek, 2. aprila 2009, je umrl župan Občine 
Križevci Ozvald Tučič. 

Ozvald Tučič je bil dolgoleten in zvest prijatelj 
Slovenske ljudske stranke. Leta 1976 je 
diplomiral na Fakulteti za šport v Ljubljani in si 
pridobil naziv profesorja športne vzgoje. 
Poučeval je na številnih osnovnih šolah, leta 
1991 pa je  prevzel mesto ravnatelja na 
Gimnaziji Franca Miklošiča Ljutomer. 
Ljutomersko gimnazijo je kot ravnatelj vodil do 
konca leta 2003, ko se je upokojil. Do 
prejšnjega meseca je bil tudi podpredsednik 
Kasaškega kluba Ljutomer.  
 
ŽALNA SEJA v spomin na življenjsko pot  in delo 
preminulega župana Ozvalda Tučiča bo v 
kulturnem domu Križevci, v soboto, 4. aprila 
2009, ob 18.00 uri. 
Maša zadušnica bo v župnijski cerkvi v Križevcih 
ob 9.00 uri, pogreb bo v Križevcih v nedeljo, 5. 
aprila 2009, ob 10.30 uri. 
Žalna seja je odprta za javnost. Vpis v žalno 
knjigo bo potekal v prostorih Občine Križevci, v 
času žalne seje pa v kulturnem domu Križevci. 

 
 
SLS O NAJ NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 
PREDSTAVITEV POBUDE ZA NAKNADNI ZAKONODAJNI REFERENDUM 
 

 

Poslanec SLS Gvido Kres in poslanec SDS Jože Tanko sta danes predstavila pobudo za 
začetek postopka naknadnega zakonodajnega referenduma glede Zakona o 
spremembah in dopolnitvah Zakona o odvetništvu. 
Izjavo poslanca SLS Gvida Kresa si lahko ogledate na naslednji povezavi: 
http://www.youtube.com/watch?v=3iJ0RmCrGlI. 
 

 
 
5. REDNA SEJA GLAVNEGA ODBORA SLS 
 
V Dolu pri Ljubljani je v četrtek, 2. aprila 2009, potekala 5. redna seja Glavnega odbora SLS pod vodstvom 
predsednika Glavnega odbora SLS Mihaela Prevca.  
Člani GO SLS so razpravljali o sklicu predčasnega volilnega kongresa SLS ter drugih aktualno političnih 
temah. Glavni odbor SLS je soglasno potrdil predlog Sveta SLS, da se na predčasnem volilnem kongresu, 
ki bo 16. maja v Krškem, na novo volijo vsi organi stranke. V okviru aktualnih političnih tem je beseda 
nanesla tudi na pomen kmetijstva v obdobju recesije. Po mnenju SLS Vlada RS kmetijstvu ne namenja 

http://www.youtube.com/watch?v=3iJ0RmCrGlI
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nikakršne pozornosti v smislu reševanja trenutne težke ekonomske situacije. SLS ob tem poziva Vlado RS 
in MKGP k oblikovanju takšne politike do živilsko predelovalne industrije in zadružništva, da bo omogočen 
razvoj ob hkratnem povezovanju in združevanju, za ta namen pa mora ponovno zagotoviti sredstva.  
 
SLS kritična do zamud pri izplačilih ukrepov kmetijske politike - Po besedah podpredsednice SLS Irene 
Majcen država prispeva k povečanju krize v kmetijstvu s tem, ko se pojavljajo zamude pri izplačilih 
ukrepov kmetijske politike. Plačila ukrepov kmetijske politike morajo biti izplačana pravočasno, 
primerljivo s sosednjimi državami, saj zamude pri plačilih pomenijo manjšo konkurenčnost kmetij. 
Podpredsednica SLS Irena Majcen: »V SLS ocenjujemo kot nesprejemljivo, da Vlada RS področju 
kmetijstva ne namenja nikakršne pozornosti v smislu reševanja trenutne težke ekonomske situacije.« SLS 
poziva Vlado RS in MKGP k oblikovanju takšne politike do živilsko predelovalne industrije in zadružništva, 
da bo omogočen razvoj ob hkratnem povezovanju in združevanju. Za ta namen bi morala ponovno 
zagotoviti sredstva.  
 
»V SLS obžalujemo zadnji zastoj v pogovorih med evropskim komisarjem Ollijem Rehnom, Vlado 
Republike Slovenije in Vlado Republike Hrvaške oz. odpoved zadnjega sestanka vseh strani, ki je bil 
odpoveden na predlog evropskega komisarja Ollija Rehna,« je dejala Majcenova. Ob tem pa v SLS 
izražamo zadovoljstvo, da smo po več kot 10-letnih prizadevanjih uspeli, da je Državni zbor RS izglasoval 
vsebinsko glavni del predloga resolucije o meji s Hrvaško, in sicer Sklep o zaščiti slovenskih interesov pri 
vključevanju Hrvaške v NATO. SLS bo vztrajala pri zahtevi, da se mora Hrvaška pred vstopom v EU 
umakniti z zasedenih delov slovenskega ozemlja in morja in prenehati s poskusi odvzemanja slovenskega 
ozemlja.  
 
 
POSLANSKA VPRAŠANJA SLS 
 
Tudi na tokratni 4. redni seji Državnega zbora RS so poslanci SLS zastavljali poslanska vprašanja.  
Tako je poslanec SLS Janez Ribič ministru za šolstvo in šport dr. Igorju Lukšiču zastavil vprašanje, ki se 
glasi: na podlagi česa in na podlagi katerih pravnih aktov ste v Načrt razvojnih programov rebalansa 
državnega proračuna 2009 vstavili naslednje postavke: 
Kopališče Kolezija, drsališče Zalog in osvetlitev PST Ljubljana (Pot spominov in tovarištva)? 
 
Poslanec mag. Radovan Žerjav je vprašal ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Milana 
Pogačnika naslednje:  
Prireja mleka je v Sloveniji ena najpomembnejših kmetijskih dejavnosti, zato je ohranitev te dejavnosti 
ključnega pomena za ohranitev podeželja. V sektorju reje krav molznic je zaznati trend upadanja števila 
rejcev zaradi nižjih cen mleka. Cene se mesečno znižujejo, mlekarne niso v stanju predelati vsega mleka 
in ga prodati na trgu. To povzroča izjemen pritisk na znižanje odkupnih cen mleka in s tem bistveno 
poslabšanje položaja rejcev mlečnih krav. Na prostem trgu se pojavljajo velike količine mleka po zelo 
nizkih cenah, saj je mleka tudi po Evropi več kot ga lahko trg absorbira. 
To predstavlja velike težave tako za rejce kot tudi za organizacije proizvajalcev. So v takšnem položaju, da 
že razmišljajo o ukinitvi proizvodnje, saj ne morejo poslovati z negativnim rezultatom. To pa pomeni 
zmanjševanje proizvodnega in genetskega potenciala panoge, ki so ga dolga leta postavljali. 
Tudi na področju živilsko predelovalne industrije je potrebno racionalizirati proizvodnjo, kar pa sektor 
zaradi večletne podhranjenosti težko zmore sam. Za takšno prestrukturiranje potrebuje dodatna sredstva, 
ki pa jih iz rednega poslovanja ne morejo zagotoviti. Zato bo potrebna dodatna pomoč države.  
Spoštovani gospod minister, sprašujem vas, kakšne ukrepe predvidevate za stabilizacijo sektorja prireje 
in predelave mleka v Sloveniji ob močnem znižanju odkupnih cen mleka? 
 
Vodja Poslanske skupine SLS Jakob Presečnik je poslansko vprašanje namenil ministru za delo, družino 
in socialne zadeve, dr. Ivanu Svetliku. 
Nanašalo se je na problematiko kmečkih pokojnin, in sicer, kdaj namerava ministrstvo  to problematiko 
rešiti. Vprašal ga je tudi, kaj bodo naredili, da se dvignejo najnižje pokojnine, ki jih v večji meri prejemajo 
kmetje, ki so dolga leta trdo delali in plačevali pokojninsko in invalidsko zavarovanje. 
 
Poslanec SLS Gvido Kres je postavil poslansko vprašanje ministru za okolje in prostor Karlu Erjavcu in 
ministru za kmetijstvo in gozdarstvo dr. Milanu Pogačniku.  
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V uvodu je povedal, da se še vsi spomnimo lanskoletnih neurij, ki so divjala po naši državi. Odkrivalo je 
strehe, izruvalo drevesa, uničilo številne ceste, pridelke in gozdove. Ocena škode na gozdovih, ki so bili 
prizadeti do sredine julija, je pokazala, da je bilo podrtega oz. polomljenega gozdnega drevja za okoli 
437.000 m3 . Tako je bila močneje poškodovana skoraj četrtina površine vseh gozdov Slovenije. Največja 
škoda je nastala v občini Predmeja (cca 50.000 kubičnih metrov) ter na območju med Kamnikom in 
Gornjim Gradom (260.000 kubičnih metrov).  
Neurja so poškodovala 14.400 hektarov gozdov, popolnoma uničila pa več kot 600 hektarjev. Samo 
julijska neurja pa so poškodovala tudi okoli 26.000 hektarjev kmetijskih površin.  
Zanima me, spoštovana ministra, koliko sredstev je oziroma bo ta vlada namenila za odpravo posledic 
lanskoletnih neurij? Koliko teh sredstev je že bilo izplačanih in na kakšen način izplačila potekajo? Ter 
kako potekajo sanacije gozdov in kmetijskih površin? 
 
Poslansko vprašanje na temo elektroenergetike je predsedniku Vlade RS Borutu Pahorju postavil 
poslanec SLS Franc Bogovič: 
Spoštovani gospod predsednik, sprašujem vas, ali se strinjate: 
1. da je sedaj primeren čas in da je potrebno pred posameznimi odločitvami na področju energetike 
najprej v okviru energetskega sveta oblikovati strateški premislek o nadaljnjem razvoju ter ga zapisati v 
obliki strateškega dokumenta, kot je npr. novelacija Nacionalnega energetskega programa; 
2. da imamo o tem dokumentu odprto razpravo tudi v državnem zboru in  
3. da se na podlagi takega strateškega dokumenta sprejemajo odločitve o nadaljnjih korakih v slovenski 
elektroenergetiki; kar pomeni, da bi se potrjevanje poroštev za posamezne investicije in morebitna 
reorganizacija slovenskega elektroenergetskega sistema izvajala zgolj po obravnavi in sprejetju 
nacionalnega energetskega programa v državnem zboru? 
 
 
STALIŠČE PS SLS GLEDE INTERPELACIJE MINISTRICE ZA NOTRANJE ZADEVE KATARINE KRESAL 
 
Spoštovana ministrica! Spoštovani ministri in ostali navzoči! Spoštovane kolegice in kolegi! Na odgovor 
ministrice na interpelacijo v Slovenski ljudski stranki odgovarjamo na uvodne navedbe ministrice iz 
ustave in ustavne določbe naslednje. Prvič, 8. točko omenjene odločbe Ustavnega sodišča razlagate 
napačno. Dikcija sama ne pomeni, da morate kar na počez in brez zakonske podlage izdajati odločbe. Po 
uradni dolžnosti ne pomeni, da niste dolžni preverjati dejanskega stanja in individualno obravnavati vsak 
primer, kot to določa zakon o splošnem upravnem postopku. V naši državi imamo parlamentarno 
demokracijo in tri enakovredne veje oblasti. Zakone sprejema po naši ustavi zakonodajna veja oblasti, 
torej parlament, ki je sprejel tudi ustavo in postavil Ustavno sodišče. Pristojnost sodišča je razveljaviti dele 
zakonov, za katere menijo, da so neskladni z ustavo. Drugič zahteva, da si vsakdo uredi status 
državljanstva ali status tujca. V postopku postavljanja nove države, ob tem, da smo se morali spopasti z 
agresorsko vojsko, je bilo razumljivo, da je država morala vedeti, kdo je državljan in kdo tujec. Država je 
morala postaviti pogoje in določiti rok za ureditev statusa, ki je edino lahko podlaga za priglasitev oziroma 
prijavo prebivališča. O kršenju pravic bi lahko govorili o primeru, da bi kar tako, na primer sedaj nekomu, 
ki ima urejen status, vzeli prebivališče in ga črtali iz registra. Po našem mnenju je po toliko letih res 
nesmiselno znova in znova pogrevati zadevo na tak način. Končno je potrebno poiskati zakonito in tudi 
najbolj pravično, poudarjam, najbolj pravično rešitev za obe strani, za državo in za nekdanje državljane 
SFRJ. Kot je bilo že v razpravi rečeno, ko se zgodijo napake, se zgodijo tudi res žalostne zgodbe. Pa 
vendarle moram povedati, da mi Slovenci res nismo takšni grdobneži, kot bi se lahko v tej razpravi celo 
čutilo, kajti, kljub neurejenemu statusu, je bilo omogočeno državljanom, ki si iz različnih razlogov tega 
statusa niso uredili, živeti v Sloveniji.  
V Slovenski ljudski stranki smo prepričani, da bi že zdavnaj rešili dano situacijo, če bi vsi glasni branilci 
teh prizadetih ljudi resno mislili in bi podprli edino možno rešitev, že v prejšnjih mandatih večkrat 
predlagano, da bi podprli sprejem ustavnega zakona.  
Tako bi zadevo lahko rešili že pred šestimi leti, takoj po sporni odločitvi Ustavnega sodišča. V Slovenski 
ljudski stranki smo bili enakega mnenja takrat in smo danes. Le na podlagi zakona zaradi vseh vmesnih 
dogodkov in nelegalnih odločb, le z ustavnim zakonom kot podlago za ureditev statusa za vse te osebe, 
bomo dokončno in zakonito rešili nastalo situacijo. Res je, med temi ljudmi so primeri, ko nekateri 
resnično niso bili dovolj vešči enostavnih postopkov urejanja nekaterih statusov in treba je vedeti, da 
nekateri so s tem padli v stisko, niso bili špekulativnih namenov, medtem ko pa verjetno so nekateri bili 
tudi špekulativni. Zato menimo, da bi bilo treba to urejati posamično. Nikakor ne moremo sprejeti dejstva, 
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da je temeljni zakon za izvedbo ustave takrat določil pogoje za ureditev statusa za vse, za državljane in za 
tujce, kar je bilo ponovno potrjeno na referendumu leta 2004 z nasprotovanjem zakonu o izvršitvi 8. 
točke. Poslanci Slovenske ljudske stranke bomo v primeru, da ministrica vztraja pri izdajanju odločb brez 
zakonske podlage, glasovali za njeno razrešitev iz razlogov, ki so navedeni v predlogu interpelacije. 
 
 
SLS O NAJ ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH IN EVROPSKI UNIJI V PRETEKLEM TEDNU 

BO 23. AVGUST POSTAL VSEEVROPSKI DAN SPOMINA NA ŽRTVE TOTALITARNIH IN AVTORITARNIH 
REŽIMOV? 

Evropski parlament je v četrtek, 2. aprila 2009, sprejel resolucijo o evropski zavesti in totalitarizmu, v 
kateri predlaga, da bi 23. avgust postal Vseevropski dan spomina na žrtve totalitarnih in avtoritarnih 
režimov. Evropski poslanci so poudarili, da je treba ohranjati spomin na preteklost, saj brez resnice in 
spomina ne moremo nikakor doseči sprave; ostro pa so obsodili vse zločine proti človečnosti, ki so jih 
zagrešili totalitarni in avtoritarni režimi. 

V resoluciji je izraženo obžalovanje, da 20 let po padcu komunističnih diktatur v Srednji in Vzhodni Evropi 
številne države še vedno omejujejo dostop do dokumentov. Te države poziva, naj odprejo vse arhive, tudi 
nekdanjih obveščevalnih služb, in zagotovijo, da podatki ne bodo izrabljeni v politične namene. 

Tudi za Slovenijo je ta resolucija zgodovinskega pomena, saj gre za prvo uradno priznanje groznih zločinov 
komunizma s strani Evropskega parlamenta. V SLS menimo, da za Slovenijo resolucija pomeni korak 
naprej k spravi, ki pa jo lahko dosežemo le s priznanjem odgovornosti. 

 
SLS O NAJ EKONOMSKO GOSPODARSKIH TEMAH TEDNA 
 
POSLANEC SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV:  VLADA RS Z USTANAVLJANJEM KRIZNIH SKUPIN ZA 
VARČEVANJE V JAVNEM SEKTORJU IZGUBLJA DRAGOCENI ČAS 
 

 

"Včerajšnje pompozno najavljeno varčevanje v javnem sektorju s strani 
Vlade RS v SLS ocenjujemo kot neprimerno in predvsem zelo pozno", 
poudarja poslanec SLS mag. Radovan Žerjav in dodaja, da si Vlada RS 
pravzaprav ponovno le kupuje čas, znotraj katerega očitno brez slabe vesti 
troši denar, ki bi že danes lahko bil varčevan. Zato poslanec SLS mag. Žerjav 
ponovno poziva Vlado RS k resnemu ukrepanju tako, da se takoj za najmanj 
10 % zmanjša poraba javno-finančnih sredstev pri materialnih stroških. Kajti 
z včerajšnjim imenovanjem nekakšne vladne krizne skupine pod vodstvom 
ministrice za javno upravo Irme Pavlinič Krebs, ki naj bi iskala prihranke pri 
materialnih stroških, naložbah, ki so vezane predvsem na javna naročila, in 
stroških dela, se čas za tovrstno ukrepanje le nerazumno podaljšuje. 
Poslanec SLS mag. Žerjav Vlado RS prav tako poziva, naj ne izgublja časa z 
ustanavljanjem raznih skupin, ampak naj poda odločne in jasne smernice o 
takojšnjem varčevanju organov javne uprave. 
SLS glasne napovedi Vlade RS z včerajšnje seje o varčevanju v javnem 
sektorju ocenjuje kot dvolične in pozne. Kot dvolične zato, ker je imela Vlada 
RS nedavno veliko priložnost, da bi takoj korenito posegla v varčevanje vse 
državne uprave, pa tega ni storila in si je raje vzela še nekaj dodatnega časa 
za trošenje večjih finančnih sredstev na področju materialnih stroškov. Naj 
spomnimo, koalicija v Državnem zboru RS ni potrdila predloga amandmaja 
k predlogu rebalansa proračuna, ki ga je predlagala Poslanska skupina SLS, 
v katerem je SLS predlagala znižanje materialnih stroškov vseh 
proračunskih uporabnikov za 10 %, s čimer bi privarčevali 23,7 milijona 
evrov. SLS opozarja, da je ta predlog amandmaja dobil podporo pristojnega 
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Odbora DZ za finance in monetarno politiko, vendar si je vladajoča koalicija 
do seje Državnega zbora RS, kjer bi morali glasovati o predlogu amandmaja 
SLS o 10 % varčevanju pri materialnih stroških vseh proračunskih 
uporabnikov, očitno premislila. 
 

 
 
SLS O DOGAJANJU NA NIVOJU MESTNIH, OBČINSKIH IN REGIONALNIH ODBOROV SLS 
 
OBČNI ZBOR OO SLS GORJE, sobota, 28. marec 2009, ob 19. uri 
 
V Gorjah so pripravili redni letni občni zbor. Poleg članov in simpatizerjev Slovenske ljudske stranke so se 
ga udeležili tudi Marko Zupančič, predsednik RO Zg. Gorenjske, Franc Pfajfar, predsednik OO SLS 
Žirovnica, Janez Ferlan, predsednik OO SLS Železniki ter župan občine Naklo Janez Štular, ki se je 
srečanja udeležil tudi kot predstavnik OO SLS Naklo. 
 
Predsednik OO SLS Gorje Rok Peterman, ki to funkcijo od oktobra 2008 opravlja po odstopu Janija 
Potočnika,  je podal poročilo o delu občinskega odbora v preteklem letu. Poudaril je soliden rezultat na 
zadnjih lokalnih volitvah, hkrati pa člane pozval, da se udeležijo tudi letošnjih volitev v Evropski parlament. 
Predsednik OO SLS Gorje je predstavil tudi plan dela za leto 2009. Največ pozornosti bodo tako namenili 
pridobivanju novih članov ter pripravam na lokalne volitve 2010. Kot cilj so zapisali, da bodo sestavili listo 
z dobrimi kandidati in tako bi lahko uspeli v občinski svet postaviti 2 do 3 svetnike iz vrst SLS. Kot 
pomembnejše predloge za nadaljnjo delo pa navajajo pridobivanje sponzorskih sredstev, prepoznavnost v 
medijih ter organiziranje okroglih miz ter odmevnejših akcij. 
 
 
NOVINARSKA KONFERENCA MO SLS LJUBLJANA, torek, 1. april 2009 
 
Mestni odbor Slovenske ljudske stranke predlaga, da se na ustrezni lokaciji v središču Ljubljane postavi 
spomenik organizaciji TIGR. Svojo pobudo utemeljujejo z naslednjim: 
 

1. Ljubljana kot glavno mesto Slovenije še nima spominskega obeležja, ki bi ob državniških 
slovesnostih in obiskih lahko služilo kot simbolni protokolarni spomenik. Spomenik TIGR-u bi to 
vrzel nedvomno lahko izpolnil in Slovenijo predstavil kot državo, ki se je tradicionalno zavzemala 
za demokracijo in sožitje v Evropi ter se je prva uprla fašizmu. 

2. TIGR kot prva protifašistična organizacija v Evropi si zasluži priznanje in spoštovanje, ki bi ga MO 
Ljubljana najustrezneje izrazila s postavitvijo spomenika na ustreznem mestu v Ljubljani. 

3. Ker se načrtuje večja prenova centra mesta Ljubljane, npr. Kongresnega trga, menimo, da bi bilo 
smiselno v to prenovo vključiti tudi postavitev spomenika TIGR-u. 

 
Organizacija TIGR je bila prva protifašistična organizacija v Evropi, ki se je zavzemala za obstoj slovenstva 
na ozemlju, ki ga je Italija okupirala po prvi svetovni vojni. Njihova idejna združevalna moč sta bila kleno 
slovenstvo in protifašizem. Ob 50. obletnici priključitve Primorske k Sloveniji (13. 10. 1997) so bili 
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Organizacija in ustreljeni z obeh tržaških procesov odlikovani z zlatim častnim znakom svobode Republike 
Slovenije 
 

 

Dr. Andrej Umek in Aleš Primc, v. d. predsednika MO SLS 
Ljubljana, sta na novinarski konferenci predstavila pobudo 
za postavitev spomenika organizaciji TIGR v Ljubljani. Več 

si lahko pogledate v video izjavi: 
http://www.youtube.com/watch?v=ZbPsyZXMYTk. 

 

MO SLS Ljubljana je poslal odprto pismo predsedniku države, 
predsedniku Vlade RS, slovenskim parlamentarnim strankam in 

njihovim poslanskim skupinam, županu Mestne občine Ljubljana in 
ljubljanskim odborom strank ter svetniškim skupinam in samostojnim 

mestnim svetnikom v Mestnem svetu Ljubljana. 

 
SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
 

 
vir: www.hokej.si 

Sonja Ana Hoyer je prejemnica Steletove nagrade za življenjsko delo v 
konservatorstvu. Steletova priznanja pa so prejeli konservatorska svetnica Nika 
Leben, Marija Radmilovič in nadžupnik iz Rogatca Andrej Grobelnik. Že 19. 
podelitev Steletovih nagrad se je zgodila 30. marca točno opoldne v Narodni 
galeriji v Ljubljani.  
 
Slovenski napadalec v hokeju Tomaž Razingar je postal novi kapetan slovenske 
hokejske reprezentance.  
»Trenerju sem povedal, da je prišel čas, da to delo izkusi tudi nekdo drug,« je dejal 
zadovoljni sedaj že bivši kapetan Marcel Rodman.  
 

 
NAJ LJUDSKE TEDNA 
 
Poslanec SLS mag. Radovan Žerjav je zmagovalec finala 3. sezone oddaje Piramida, ki jo vodi voditeljica 
Erika Žnidaršič. 
 

http://www.youtube.com/watch?v=ZbPsyZXMYTk
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Mag. Radovan Žerjav se je v finalu 3. oddaje pomeril z Mojco Kucler Dolinar iz 
NSi in imitatorjem Marjanom Šarcem. 

Mag. Žerjava so tudi tokrat v studio prišli spodbujat družina, sorodniki in prijatelji ter navijači 
tako iz Prekmurja kot iz vrst podmladka NG SLS. 

 
 

Avtor obeh fotografij: Jernej Čeligoj 

Za več fotografij kliknite na: 
http://www.facebook.com/srch.php?nm=slovenska+ljudska+stranka&sid=98a664886c6757383b0f139
0b0412489 

 
 
Če ne želite več prejemati SLS Novičnika, nam pošljite sporočilo na sls@sls.si.  

http://www.facebook.com/srch.php?nm=slovenska+ljudska+stranka&sid=98a664886c6757383b0f1390b0412489
http://www.facebook.com/srch.php?nm=slovenska+ljudska+stranka&sid=98a664886c6757383b0f1390b0412489
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